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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire számíthat a kormánytól a Pécs-Pogányi 
Repülőtér?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyar Levente államtitkár úr nyitotta meg a múlt hónapban, a Kelet-Európai Intermodális 
Konferenciát.  Államtitkár úr itt kifejtette, hogy 5-8 éven belül minden jelentősebb magyar város 
számára repülőteret szeretne biztosítani. Ennek eredményeképpen legkésőbb 8 év múlva 
Magyarországon 4-5 nagyobb reptér is üzemelhet. Üzleti forgalmat leborító repterekből pedig 
„tucatnyit” tervez építeni a kormány.

 

Ezek alapján kérem válaszolja meg az alábbi kérdéseimet!

Mire számíthat a kormánytól a Pécs-Pogányi Repülőtér? 

Melyek azok a jelentős magyar városok, ahol reptér építésre vagy fejlesztésre számíthatnak a lakók?

Ez a meghirdetett repülőtér-fejlesztési terv érinti-e a Pécs-Pogányi repülőteret?

Milyen háttérszámítás készült, ami alapján 3-5 repülőtér a Liszt Ferenc repülőtér államosítása 
mellett rentábilisan, létező igényeket kielégítve tud üzemelni?
  


